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Beste allen,

Hierbij reageer ik, mede namens [JEEZ op de aan ons gestelde vragen mbt de bezoekregeling ghz.
In het algemeen wil ik opmerken dat de bezoekregeling ghz door ons zeker niet vergeten wordt, ook met die regeling zijn wel

degelijk bezig. Zo is in de adviesaanvraag inzake de verpleeghuiszorg die afgelopen vrijdag aan het OMT is gestuurd voor

agendering vandaag ook al een vraag meegenomen over de ghz. Dit is een eerste aanzet, de komende periode zullen we ook

hier een proces voor voorbereiden en daarbij uiteraard de cliéntenorganisaties en brancheverenigingen betrekken. Dit hebben

en ik ook vrijdagmiddag zo besproken met en met VGN.

We vinden het hulpaanbod van DMO zeker prettig, maar we houden als LZ hierbij wel graag het voortouw. Immers het gaat hier

om Wiz-cliénten.

Terugkoppelingen zoals onderstaand zijn voor ons erg behulpzaam en daar waar we jullie input kunnen gebruiken, zullen we

zeker een verzoek doen.

Met vriendelijke groet,
5.1.2e
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Onderwerp: Terugkoppeling gesprek minister met Rick Brink - minister van Gehandicaptenzaken

Ha allemaal,

Vandaag heeft eind van de middag een Webex gesprek plaatsgevonden tussen de minister en Rick Brink, de minister van

Gehandicaptenzaken van KRO-NCRV. In het gesprek kwam een aantal onderwerpen aan de orde dat breder relevant is. Ook

heeft de minister op twee onderwerpen toezeggingen gedaan. Daarom even een brede terugkoppeling.

Er zijn in het gesprek vijf thema’s aan de orde geweest:
+ persoonlijke beschermingsmiddelen (zie vragen 2a

CRE
= one),

e+ eenzaamheid (dat heeft de minister vooral vertaald naar de bezoekregeling, zie vragen aan IEE
hieronder),

« communicatie over ic-capaciteit,
« werk, en

+ begrijpelijk communiceren.

Persoonlijke beschermingsmiddelen
Gesproken is over de verschillende signalen die Rick krijgt dat (met name) pgb-houders problemen hebben met het verkrijgen
van persoonlijke beschermingsmiddelen. De signalen zijn overigens grotendeels al bekend en oa door [JEEEZMlen mij al onder de

aandacht gebracht. Niet alles is echter al voldoende geland in de opgestelde richtlijnen of in de uitvoeringspraktijk zijn nog

problemen. Gaat onder meer om noodzaak beschermingsmiddelen bij niet-corona-zorg en, ondanks de nieuwe richtlijnen, toch

geen beschermingsmiddelen kunnen krijgen als pgb-er, zzp-er of mantelzorger.
= Afgesproken is dat Rick specifieke signalen aan April en mij doorgeeft, zodat we op basis daarvan kunnen bezien of actie

nodig is.

= Over één specifieke casus heeft de minister toegezegd dat die in ieder geval moet worden opgelost. Gaat om

die oa de minister en Rick Brink zl via social media heeft benaderd over zijn situatie. April tact met hem

opgenomen voor de precieze details, maar op hoofdlijnen gaat het om het volgende: Dhr. BEES 24-uurs

thuisbeademing. Hij heeft zijn zorg via pgb georganiseerd. Ivm die thuisbeademing heeft hij zorg nodig, zoals het

uitzuigen van zijn tracheostoma. Voor die zorg heeft hij altijd al beschermingsmiddelen nodig ivm infectiegevaar, maar

die kan hij nu niet meer krijgen. Niet-corona-zorg is namelijk niet geprioriteerd bij de verdeling van
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beschermingsmiddelen, dus zijn aanvragen worden afgewezen.
>» De minister heeft gevraagd de casus uit te pluizen en, zo nodig via de Inspectie als het ROAZ niet meewerkt, te

zorgen dat ar JERE ce benodigde materialen

i
De minister wil hier terugkoppeling van.

» Voor mensen in een vergelijkbare situatie als dhr. oet dit ook geborgd worden.

wie is het meest voor de hand liggend om dit op te pakken? April en ik kunnen uiteraard

zorgen voor de input en zijn ook bereid om te werken aan de oplossing, maar wij hebben op dit moment niet de

juiste contacten om dit te kunnen realiseren. Met wie kunnen we daarover contact opnemen? Kan iemand anders

binnen VWS dit oppakken, of kunnen wij rechtstreeks contact leggen met de GGD-GHOR en de ROAZ en, zo ja,
met wie dan?

= Relevant is verder dat Rick vertelde dat hij door Op1 is benaderd om volgende week te komen praten over de

problematiek rondom persoonlijke beschermingsmiddelen. is het handig/nodig dat jij daar met hem contact

over hebt (wanneer zit hij daar, wat wordt zijn boodschap)? Of kunnen April of ik daar iets in doen?

= De minister wil Rick juist ook inzetten bij het mee vertellen van de afspraken rondom beschermingsmiddelen: hoe zit het

nu precies, wanneer mag je pbm

yo
waar moet je dat doen, etc. Lijkt mij wel van belang, dat de problemen die

re

hij nu tegenkomt dan opgelost zijn. wat is daarin handig? Moeten we dat ook via jou laten lopen of is het

handig om daarover rechtstreeks contact te hebben met degenen die zich met publieksvoorlichting op dit thema bezig
houden?

Eenzaamheid

Rick heeft zelf onderzoek laten doen naar eenzaamheid onder de groep mensen met een beperking. Daar is verder niet echt over

gesproken, maar wie geinteresseerd is kan het via deze link vinden: https://www.kro-
ncrv.nl/ministervangehandicaptenzaken/nieuws/onderzoek-minister-van-gehandicaptenzaken-eenzaamheid-onder-mensen-met-

beperking-groot-probleem
De minister trok dit thema zelf gelijk door naar de bezoekregeling in de gehandicaptenzorg. Hij gaf daarbij aan dat de “nee,

tenzij”-regeling in zijn ogen in principe goed is, maar dat die in de praktijk (te) strikt wordt toegepast. Hij heeft aangegeven dat

we vanuit VWS, samen met de sector bekijken wat noodzakelijk is, maar ook wat menselijk gezien kan. Hij gaf aan dat daarover

ook een vraag is voorgelegd aan het Outbreak Management Team.

>SEEuit de mailwisseling van gisteravond maakte ik op dat dit nu nog niet actief wordt opgepakt
, maar alleen voor de verpleeghuiszorg. De minister heeft aan Rick dus wel aangegeven dat

we dit ook oppakken voor de gehandicaptenzorg. Is het inmiddels ook voor de ghz actief opgepakt? Zo nee, wat is

daarvoor nodig? Kunnen we daar vanuit DMO nog de helpende hand in bieden, als jullie vooral druk zijn met de

verpleeghuiszorg?

De andere drie punten leiden niet tot directe actiepunten voor VWS, maar voor de volledigheid noem ik ze kort.

Communicatie

Rick heeft benoemd dat de berichtgeving over mogelijke triage op de ic’s tot veel onrust heeft gelei onder mensen met een

beperking: is er voor mij nog plek op de ic straks? De minister heeft toegelicht dat fase drie met de huidige positieve cijfers
hopelijk helemaal niet in beeld komt, maar ook als dat zo is er nooit een richtlijn kan komen waarin mensen met een beperking
(of ouderen) categorisch worden uitgesloten.

Werk

Rick heeft zijn zorgen geuit voor de kans op een baan voor mensen met een beperking. Nu, maar ook als straks na de crisis de

werkloosheid mogelijk flink omhoog is gegaan. De minister heeft hem aangeraden daarover contact op te nemen met de

staatssecretaris van SZW.

Toegankelijke communicatie

Rick en de minister hebben gesproken over het succes van de gebarentolk en Rick heeft aandacht gevraagd voor begrijpelijk
blijven communiceren rondom deze crisis.

Groet,

M Oc SRL

E [ERE @minvws.nl
Ministerie van Volksge zondheid, Welzijn en Sport
Directie Maatschappelijke Ondersteuning

Postbus 20350, 2500 EJ Den Haag

Parnassusplein 5, 2511 VX, Den Haag
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